
R.\DA GMINY

MIETKÓw

Protokół Nr XXXIII|2021
z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 21 września2O2! roku
godzina rozpoczęcia: 11: 03
godzina zakończenia: 1l' :58

miejsce: Sala Narad Urzędu Gminy Mietków

Sesję Rady Gminy w dniu 2I,08,202I r. otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków _
Helęna AĄmowicz słowami ''otwieram Sesję Rady Gminy Mietków'', przywitała wszystkich
zebtartych, stwierdziła, ze jest quorum do podejmowania uchwał (obecnych było 12 Radnych ) _ lista
obęcności Radnych oraz lista obecności Sołtysów stanowi4 zat.ącznikinr I i2 do niniejszego protokołu.

. Załączniknr t,2 . listy obecności

Następnie Przewodni cząca Rady odczy tała porządek obrad :

Porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2, Informacja w sprawie uwag zgłoszonych do protokołuzpoprzedniej sesji z dnia 19.08.2021 t,
3. Informacje Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach w okręsię między sesjami.
4. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał w okresie międry sesjami.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budzętu Gminy na202l rok
6, Podjęcie uchwaĘ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mietków.
7. Podjęcie uchwĄ w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu.
8. Podjęcie uchwały w sprawie Wraieniazgody na odpłatne przejęcie urządzeńwodociągowych

przez Gminę Mietków własności sieci wodociągowej zlokalizowanej na dział.ce oznaczonej w
ewidencji gruntów jako nr 73714,13418,134165,I34l54 obręb Borzygniew, gmina Mietków .

9' Podjęcie uchwały w sprawie wyraŻentazgody na sprzedaz nięruchomości gruntowej zabudo-
wanej, oznaczonejjako działkanr 10312 o pow. 0,1273 ha, potozonej w obrębie Maniów
Maty, stanowiącej własnoŚć Gminy Mietków.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Mietków nr XVI/10412020 z dnia
26 |utego 2020 t, w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa.

11. Podjęcie uchwaĘ w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków ko-
munikacyjnychptry drogach powiatowych na terenie Gminy Mietków'

12. Interpelacje i zapytania radnych.
1 3 . Odpowiedzi na interpelacj e z p opr ze dniej se sj i.
14. Wolne wnioski, informacje i zapytania.
15. Zamknięcie sesji. 

.

. Załącznik nr 3 - głosowanie imienne w sprawie zmiany porządku obrad.

Ad.2
Przęwodnicząca Rady poinformowała, Że nie zgłoszono Żadnych uwag do protokotu z sesji z dnia
19.08.f021r.



4d.3 .

PrzewódniczącaRady poinformowała, Że w okresie między sesjami nie było iadnych działań.

Ad .4
Wójt _Adam Kozarowicz złoĘł sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji:

UchwaĘ których wykonanie powierza się Wójtowi Gminy

Nr uchwaty I Data'-.'J 
I podjęcia Czego dotyczy Uwagi

XXXIUzI3I2O2l 19.08.2021 Uchwała w sprawie zmiany budzetu
Gminy naŻ\f l  rok

Uchwała wesńa w Życie,
zmiany zostĄ
wprowadzone.

xxxrvfr4tfjfl
19.08.2021 Uchwata w sprawie zmiany

Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminv Mietków

Uchwała weszła w życie,

xxxrufrstz02r
19.08.2021 Uchwała w sprawie udzielenia

dotacji celowej Parafii Rzymsko -
Katolickiej pw. św. Wawrzyńca w
Wawrzenczycach.

Uchwała weszła w życte.
Podpisano umowę z Parufi4
na przekazanie dotacj i.

XXXIU2I6I2021

19.08.2021 Uchwała w sprawie udzielenia dotacji
celowej Parafii Rzymsko - Katolickiej
pw. św. Wawrzyńca w
Wawrzeiczycach.

Uchwała weszła w iycie.
Podpisano umowę z Paraflą
na przekazanie dotacj i.

xxxrltzt7t2021

t9.08.2021 Uchwała w sprawie WraŻenia zgody
na zawarcie kolejnych umów
dzierżawy dotyczących tych samych
nieruchomości po umowach
zawaĘch na Qzas oznaczonych do 3
lat.

Uchwata weszła w życie.

xxxlvft3t20f1
19.08.2021

Uchwała w sprawie zmiany budżetu
Gminy naf)2l rok

Uchwała weszła w izycie,
zmiany zostĄ
wprowadzone.

xxxlufl4t20f1
19.08.2021Uchwała w sprawie zmiany

Wieloletniej Prognozy Finanśowej
Gminy Mietków

Uchwała wesz'ła w życie.



Ad.5.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budzetu gminy na202l rok.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.

Głosowało 12 radnych - oddano 12 głosów ,,Zd', .Przewodnicząaa stwierdziła, ze uchwała
zostata podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wTaz z podjętą uchwałą stanowią zał'ącznik nr 4 do
niniejszego protokołu.

_ Załącznik nr 4 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie zmiany w budżecie gminy na
2021 rok

Ad .6 .

Podjęcie uchwĄ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miętków.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.
Głosowało 12 radnych _ oddano 12 głosów ,,za,'' Przewodniczqca stwierdzita, Że uchwała zostata
podjęta jednogłośnię. Głosowanie imięnne wIaz z podjętą uchwałą stanowią załącznik nr 5 do
niniejszego protokołu

- Załącznik nr 5 _ głosowanie imienne i uchwała w sprawie zmiany Wielotetniej
Prognozy Finansowej Gminy Mietków.

4d.7.

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu.

Projekt uchwaĘ przedstawiła Skarbnik Gminy.

Głosowało 12 radnych _ oddano 1 2 głosów ,,za,, , Przewodnicząca stwierdziła , żze uchwał.a został'a
podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wIazz podjętą uchwałą stanowią zał.ączniknr 6 do
niniejszego protokołu

- Za|ącznik nr 6 _ głosowanie imienne i uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Wrocławskiemu.

Ad .8
Podjęcie uchwĄ w sprawie wytaŻenia zgody na odpłatne przejęcie urządzen wodociągolvych przez
Gminę Miętków własności sięci wodo.ciągowej z|oka|izowąnej na dziatcę oznaczonej w ewidencji
gruntów jako nr |3714,13418,134165,I34l54 obręb Borzygniew, gmina Mietkow .

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy Mietków.

Głosowało 12 radnych _ oddano 12 głosów ,,Z&', .Przewodniaz4ca stwierdziła, że uchwała został.a
podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wraz z podjętą uchwałą stanowią załącznik nr 7 do
niniejszego protokołu

-Załączniknr7 -głosowanie imienne i uchwała w sprawie wyrażenia zgodyna odpłatne przejęcie
urządzeńwodociągorYych przez Gminę Mietków własności sieci wodo.ciągowej zlokalizowanej na



działce oznaczonej w ewidencji gruntów jako nr 13714, |3418,134165, |34154 obręb Borzygniew,
gmina Mietków.

Ad .9

Podjęcie uchwały w sprawie wyruŻenia
oznaczonejjako działkanr I03l2 o pow.
nowiącej własność Gminy Mietków

Projekt uchwały przedstawił wójt Gminy Mietków.

Głosowało 12 radnych - oddano 12 głosów ,,za.,, Ptzewodnicząca stwierdziła, ie uchwała została
podjęta jednogtośnie. Głosowanie imienne wrM Z podjętą uchwałą stanowią załącznik nr 8 do
niniej szego protokołu.

- Załącznik nr 8 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieru-
chomości gruntowej zabudowanej, oznaczonej jako działka nr |03lf o pow. 0,1273 ha, położonej
w obrębie Maniów Maniów Muły, stanowiącej własność Gminy Mietków

Ad .  l 0

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Mietków nr XVI/104 l2O20 z dnia}llutego
f020 r. w sprawie poboru podatków i opłat w drodze iŃasa.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.

Głosowało 12 radnych _ oddano 12 głosów ,,za.', Przewodnicząca stwierdziła, ze uchwałazostała
podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wtaz Z podjętą uchwałą stanowią załącznik nr 8 do
niniej szego protokołu.

Po zakończonym głosowaniu Przewodnicząca Rady Gminy pogratulowała wyboru nowej Pani Sołtys
wsi Dzikowa - Pani Patrycji Łataręwicz. która takŻę _ mocą podjętej uchwały będzie inkasentem
podatków.

. Załączniknr 9 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Mietków
nr XVI/104|2020 z dnia 26 lutego 2020 r, w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa.

Ad  11 .

Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunika-
cyjnych przy dtogach powiatolvych na terenie Gminy Mietków.

Projekt uchwały przedstawiłZastępcaWójta Gnriny Mietków _ Jerzy Franczyk.

Głosowało 12 radnych _ oddano 12 głosów ,,Za.,, Przewodnicząca stwierdziła, że uchwał a została
podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wraz z podjętą uchwałą stanowię załącznik nr 10 do
niniej szego protokołu.

zgody na sprzedaz nieruchomości gruntowej zabudowanej,
0,7273 ha, połozonej w obrębie Maniów Maniów MĄ, sta-



Głosowało 12 radnych _ oddano 12 głosów ,,Za,,, Przewodniczqca stwierdziła, ze uchwała została
podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wraz z podjętą uchwałą stanowią załącznik nr 10 do
niniejszego protokołu.

. Za|ączniknr 10 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokali.
zacji nowych prrystanków komunikacyjnych prry drogach powiatowych na terenie Gminy Miet.
ków.

Ad,l2

Nie zgłoszono interpelacji oraz zapytan,

Ad.13

Nie zostały złoione interpelacje pisemne.

4d.14.

Głos zabrała sohys Strózy, któtazaapelowała o ustawienie progu zwa|niającego na wjezdzie do Strózy
od strony Wawrzenczyc. Jak uzasadniała alta z cotaz większym imptetem wjeŻdŻają do wsi, tarn teraz
stoją nowo wybudowane domy _ są tam małe dzieci, nie ma chodnika i robi się coraz batdziej niebe-
zpiecznie.
Wójt odparł' ze jest to droga powiatowa i w takim ukŁadzie prosi o sporządzenie stosownego wniosku
przęz Panią SoĘs zewskazaniem lokalizacji, i Gmina ten wniosekprzekaie do Starostwa.

Następnie głos zabraŁa sołtys Ujowa, która poprosiła o intrwencję w sprawie zaŁamującego sie asfaltu
na drodzę gminnej na odcinku do posesji Państwa Żygadłow' Jak stwierdzitadziałaniaZGK-unie wiele
dały i trzęba tam wykopaó jakiś rów, albo przepust żeby woda miał'a gdzie spływać.
Wójt odparł, Że pojedzie na miejsce i naocznie oceni sytuację.
Pani Sołtys poruszyła j eszcze kwestię pustych tab|iczekna przystankach autobusowych _ kiedy będzie
moŻna spodziewaó się, ze zawiśnie na nich roz}Jad jazdy?
Zastępa Wójta lerry Fraczyk odpowiedzlał', Że przewoinikzobowiązał' się zeby do konca tego tygodnia
uzupełnió tabliczki przystankowe o aktualny rozkład.

Kolejną pytanie zadaŁa sołtys Mietkowa:jak ma się sprawa zamontowania luster na ulicy Klonowej i
Akacjowej?

Z-caWójtaodpowiedział, Że zarazpowpłynięciu wniosku ,. ,t,ony sołectwa, zostat onprzekazany do
Starostwa Powiatowego i z datą3l,08,202I r. wpłynęła odpowiedŹ, ze na wyjeŹdzie z u|icy Klonowej
na ulicę Kątecką oraz z ulicy Akacjowej na ulicę Kolejow4 Starostwo zamontuje lustra.
SoĘs z Mietkowazapytała jeszcze, co zrca|izacją,,hopekoo na ulicy Chłopskiej?

Z-ca Wójta odpowiedział', ze pierwszą rzecza ' jest kwestia zmiany orgzniacji ruchu, gdyż taki jest
lvymóg na drogach publicznych, a do takich za|icza się ulica Chłopska' Został.o ogłoszone zapytanie,
wpĘnęła jedna oferta i jeśli projekt zostanie zatwierdzony przez Starostwo będą dalsze dział.ania.

Następnie głos zabrał radny Janusz Albert, który poruszył kilka kwestii:
- konieczność uprzętnięcia powalonych topoli po ostatniej wichurze



- koniecznośó wycynki zakrzewień na działkach gminnych przy patacyku, bo one były przecieŻ
wystawianenaprzetargi,a terazgdyby się je oczyściło, byłybybardziej widoczne.

Wojt ociparł., Że akurat te działki były kilkakrotnie juz wystawiane i nie zna|ań się chętny, więc
zasadnosść ichczyszczenia jest nie do końca uzasadniona. Generalnie jeśli chodzi o tego Ępudziałania,
to jest problem z rękami do pracy ibardzo chętnie przyjątby osobę na umowę _ zlecenie do tego typu
działa1. Natomiast jeśli chodzi o topole to jeśli chodzi o topole przy boisku w Proszkowicach to była
już wydana decyzja przez Starostwo i miało byó usuwane w zamian za materiał'' no ale ta osoba sie
wycofała i tak to się rozpłynęto' więc teraz zastanawiamy się czy nie uda się sfinansować tej wycinki z
materiału, jaki pozyskamy. Natomiast jeśli chodzi o topole przy drogach _ jeśli będą to drogi powiatowe
będziemy z|ecać wycinkę Rejonowi Dróg, jeśli przy drogach gminnych będziemy występować do Sta.
rostrwa o zęzvvoIenia. Będziemy dązyć do wycięcia wszystkich topol _ gdyz sopadające gałęzie stano.
wią wielkie niebezpieczeństwo.

Radny Albert nadmienił j eszcze,ze po ostatnichdziałaniach Rejonu drog właściwie sątakie same dziury
jak były. Czy jest Szansa' ieby jeszcze zainterweniować w tej kwestii?

Wójt odparł, ie tak, Konieczny będzie jeszcze dokładny przejazd, tak zeby wskazać kięrownikowi Re-
jonu dróg, te miejsca, które wymagaj4uzupełnienia.

Kolejną kwestią zasygna|izowanąprzęz Radnego J. Alberta było oczyszczenie rowu na skrzyżowaniu
drogi gminnej z drogą powiatową przry pałacyku: o ile rów przy drodze Powiatowej zostŃ już'
ocryszczony, to rów przy drodze gminnej wciąz jest zamulony i woda nie spĘwa, zwł'aszczaprzy ule-
wach.

Wójt odpowiedział,Żeptzyjrzy się tematowi i jeśli istotnie jest takapotrzeba, rów zostanie oczyszczony,
choó nalezy pamiętaó, Że ptzy takich ulewach, jak ostatnio w Domanicach' to nawet i to nie pomoze.

Głos zabrała sołtys z Mietkowai zapytałajak będzie wyglądała organizacjaruchu po sprzedaĘ działki
pod sklep DINO? Np. wytyczenie przejścia dla pieszych?

Wójt odparł, Że jeszcze nie wpłynął do niego Żaden konkretny wniosek o sptzedai. No ale jeśli by do
tego doszło, to jest to droga powiatowa i po stronie Powiatu _ jako zarządcy IeŻa te obowiązki. Jeśli
inwestycja by ruszył'a, to na pewno Powiat' jako zarządca drogi będzie w tym współuczestniczył. No'
ale póki co nie ma tego tematu, bo nie zostaĘ podjęte Żadne kroki formalne.

Następnie głos zabrała radna E. Modrzejewska z zapytaniem co zkwestią zamontowania barierek przy
pierwszym moście koło zwirowni? Wójt odparł, ze temat został' przekazany do Starostwa Powiatowego
t przyszła odpowiedz pozytywna, więc będzie to zręa|izowane,
Radna zadała jeszcze pytanie, kiedy będzie remontowana ulica Boczna w Maniowie? Wójt odparł', Że
to zadante zostanie wpisane do przyszłorocznego budzetu.

Gł.os zabrał radny B. Dominas' który nawiązat do kwestii Dozynek Gminnych, dziękując wszystkim
za zaanguŻowanie, jednakże, jak nadmienit widoczne jest, ze dotychczasowa formuła się już raczej
wyczerpała i warto zastanowić się nad tym, aby wzorem sąsiednich gmin, robić dozynki corocznie w
innej miejscowości. Nalezy zabezpłecryc pieniądze na ten cel, i wspólnie - razem GoK i Gmina
mogą podziałać,, a i dla wioski, która będzie gospdoarzem) napewno będzie to impuls, żeby rczwinąć
infrastrukturę etc.

Wójt odparł, ie Pan Radny uprzedził go, bo razem z Przewodniczącą Rady chcą bardzo serdecznie
podziękowaó wszystkim osobom zaaangaiowanym w otganizację dozynek _ radnym, sołtysom, radom



zazwczą' to wszystkim osobom zaangazowanym na|eiąsię ogromne podziękowania. Do podziękio-
wańdołączyła się PrzewodniczącaRady, wyraŻającnadzieję,Żew przyszłym roku dozynki będąjeszcze
piękniejszę i że więcej wiosek zdecyduje się na aktywne uczestnictwo.

odnosząc się zaś do wniosku B. Dominasa o organizację doĘnek w innych miejscowościwach oprócz
Mietkowa, Wójt odparł, Że taka idea pojawiła się gdy obejmował urząd w 2010 roku * on sam rzucił'
taki pomysł, ale to się nie przyjęło. PojawiĘ się dwie obiektywne kwestie: pierwsza to taka' ze nie we
wsrystkich miejscach da się zabezpiecryć odpowiednią ilośó pr4du do obsługi sceny i stoisk, druga:
kwestia zadaszenia. W tym roku pogoda pokazil.a jak wuiny to jest element i nie ma tego w innych
miejscowościach. Jednakze temat jest otwarty i do przedyskutowania _ zawszę moŻna zmienió naszę
dotychczasowe praktyki.

Poniewa:i nie zostaĘ zgłoszone żndne inne wnioski i zapytania Przewodniczącaprzystąpiła do
zamknięcia sesji.

Ad. 13.

Przewodnic z4ca zamknęła sesj ę słowami,,Zamykam sesj ę Rady Gminy Mietków...

Protokołowała:

Przewo ząca
Rad i n y

l - ! e l e na i c z


